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§ 209 KFKS 2021/95 

Nyinstallation av solcellsanläggningar på kommunala 
byggnader 
Investerings- och genomförandebeslut 

Beslut 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslår kommunstyrelsen att fatta följande 
beslut. 
 

1. Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar följande, enligt enheten 
för fastighetsförvaltnings tjänsteskrivelse daterad den 21 september 2021. 
 
Kommunfullmäktige att bevilja investeringsmedel för nyinstallation av solceller på 
utvalda byggnader år 2022 med 8 miljoner kronor (projektnummer 93104528). 
 
Kommunfullmäktige att bevilja investeringsmedel för nyinstallation av solceller på 
utvalda byggnader år 2023 med 8 miljoner kronor (projektnummer 93104554). 
 
Kommunfullmäktige att bevilja investeringsmedel för nyinstallation av solceller på 
utvalda byggnader år 2024 med 8 miljoner kronor (projektnummer 93104555)  

 
2. Under förutsättning att kommunfullmäktige beviljar investeringsmedel enligt ovan 

beviljar kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott för egen del startbesked för 
nyinstallation av solceller på utvalda byggnader. 

 
Beslutspunkt 2 fattas med stöd av punkten 10.11 i kommunstyrelsens delegationsordning. 

Ärendet 
Kommunfullmäktige gav 2021 kommunstyrelsen ett särskilda uppdrag att utreda 
förutsättningarna för solceller och laddstolpar på flera av kommunens fastigheter och 
återkomma med en plan för hur en utbyggnad ska kunna gå till och ekonomin för detta. 
Det särskilda uppdraget återrapporterades till kommunstyrelsen den 6 september 2021. 
 
Totalt ingår cirka 30 kommunägda välfärdsfastigheter i befintligt fastighetsbestånd i 
planeringen för solcellsanläggningar. För att kunna intensifiera arbetet med installation av 
solceller är ett separat investeringsprojekt att föredra då det avsevärt förkortar processen 
för investering, upphandling och igångsättning av nya installationer av solceller. 
Investerings-medel om 8 miljoner kronor per år begärs för att installera nya 
solcellsanläggningar på utvalda byggnader i Nacka kommuns fastighetsbestånd under 2022, 
2023 och 2024. 
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Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från enheten för fastighetsförvaltning daterad den 21 september 2021   

Yrkanden 
Sidney Holm (MP) yrkade att alla investeringar i solceller som är ekonomiskt lönsamma 
över tid, ska utföras skyndsamt. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade att det fanns två förslag till beslut – förslaget från enheten för 
fastighetsförvaltning och förslaget från Sidney Holm. Ordföranden ställde förslagen mot 
varandra och fann att stadsutvecklingsutskottet hade beslutat i enlighet med förslaget från 
enheten för fastighetsförvaltning. 

Reservationer 
Sidney Holm reserverade sig mot beslutet. 

Protokollsanteckningar 
Christina Ståldal lät anteckna följande till protokollet för Nackalistan.  
”Det är tillfredsställande att Nacka nu äntligen tar ett systematiskt steg in i modern 
miljöteknik genom att satsa på solceller. På mötet kom frågan om varför man satsade just 
summan 8 miljoner kr år 2022 och inte mer eller mindre. Svaret var att det var så mycket 
som man beräknade kunna hinna med kommande år. Självklart hade Nackalistan gärna 
satsat mer men vi välkomnar ändå denna något blygsamma start.” 
 
Sidney Holm lät anteckna följande till protokollet för Miljöpartiet.  
”Miljöpartiet vill att alla investeringar i solceller som är ekonomiskt lönsamma över tid ska 
genomföras skyndsamt.” 
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